
 
PROTOLL 9/2024 
 
24-06-17 Digitalt styrelsemöte kl 19.00 – 21.00  
   
Närvarande 

Frida Tjernberg 
Josefine Cuevas Brodd 

 Kerstin Hägglund  
 Rickard Klein 
 Corinne Palm Kullberg 
 Maria Landergård 
 Åsa Larsson 
 Sölvi Linder 
 Lars Appelin  

Johanna Winejo-Larsson, anmält förhinder 
 
 
§1 Mötet öppnas 
 Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§2 Dagordningen 
 Dagordningen godkändes 
 
§3 Val av justerare 
 Corinne Palm Kullberg utsågs till justerare. 
 
§4 Föregående protokoll – 240521 
 - BPH i Piteå och via Jämtlands Härjedalens kennelklubb- något nytt?   

Åsa berättade att vi  måste ha en godkänd BHP arrangör i ryggen för att DSR ska kunna 
genomföra ett BHP i egen regi. Åsa ska kontakta Södra Norrbottens kennelklubb igen 
för att höra om de kan tänka sig ett samarbete kring detta. Om inte, försöker vi boka en 
tid för BPH hos dom under nästa år. Sölvi försöker få en tid under nästa år i Härjedalen. 
 

 - Funktionärspolicy – ersättningsfrågan  
Eftersom DSR inte är registrerad som arbetsgivare hos Skatteverket, har vi svårt att ge 
skattepliktiga ersättningar. Beslöts att de funktionärer som frivilligt arbetar på någon 
av DSR:s engagermang, får ersättning för kost, logi och resor. Dessutom ger vi 
funktionärerna en liten gåva (t ex något från vår webshop) och ett skriftligt tack. Åsa 
tar fram ett förslag till på ett tackkort för detta ändamål.  
 

  



- Förslag till information till nya hundägare på hemsidan 
Det vore bra om vi dels samlade all information till nya hundägare på ett och samma 
ställe på hemsidan, dels tog bort eventuella upprepningar av samma information som 
ligger på flera ställen. Beslöts att Kerstin och Rickard bokar ett möte med webmaster i 
denna fråga för avrapportering i höst. 

  
- Beräkning av årets hund 2024, har vi hittat ytterligare två personer? 
Beslöts tillfråga ytterligare två personer som kan hjälpa till att beräkna årets hund 
2024. Gruppen avrapporterar resultatet till styrelsen. 

 
- Exteriörbeskrivning Göteborg – har Benny Blidh återkommit? 
Beslöts att Rickard kontaktar Benny igen för att få ett bestämt besked.  

 
§5 Inkomna handlingar:     
 240527 re enkät från SSPK:s avelskommitté 

240529 Tankesmedja med SSPK:s marknadskommitté  
SSPK:s Marknadskomitté hade möte med rasklubbarna den 25 maj. Tyvärr 
kunde inte DSR medverka med någon representant. Styrelsen diskuterade 
minnesanteckningarna från mötet. Efter diskussion beslöts att Kerstin 
kontaktar SSPK för att diskutera vår roll vid Stockholms hundmässa eftersom 
vi gärna vill ha en egen monter på denna mässa.  
240529 Inbjudan till mentaltest 
240610 Rapport från ISPU 

  
§6 Ekonomi  

Lars redovisade kostnader och intäkter från Cupen där kostnaderna överstiger 
intäkterna. 
Beslöts att Cupengruppen, Frida Tjernberg, Sölvie Linder, Marie-Louise Schelin och 
Johanna Winejo Larsson  gör en översyn hur vi skulle kunna ska öka intäkterna och om 
möjligt minska kostnaderna. Detta presenteras vid höstens andra möte.  

 
.  

§7 Styrelsefrågor från:          
• Aktivitetskommittén 

- Cupen  
Diskuterades den uppföljning av Cupen som gjorts av ansvarige. Några av 
punkterna är att: 

o Till nästa år kommer vi att ha arbetande grenar dag 1 och utställningen 
dag 2. Detta för att hanteringen av all utrustning för de arbetande 
grenarna kräver mycket tid.  

o Vi ska redovisa resultaten för rally och lydnad innan agility startar. 
o Nästa år kommer Cupen att äga rum på ny plats. 
o Vi måste ta fram ett bättre anmälningsformulär till Cupen 2025. 
o Vi bör försöka ha fler aktiviteter för barn. 

 
 
 



- Lägret 
Anmälan till lägret, som äger rum den 29.8-1.9, finns nu på FaceBook och inom 
kort även på hemsidan. De flesta instruktörer är bokade och all planering går som 
den ska. En del anmälningar har redan kommit in. Josefine tar kontakt med Eva 
Andersson på SSPK för att prata om sponsorer bl a till lägret. 
 
- Rallytävlingen  
Rallytävlingen äger rum den 14.9 i samarbete med Södertälje lokala kennelklubb. 
Maria Bane och Carina Lundberg representerar DSR.  
 
 

• Avelskommittén 
- Vårens första uppfödarbrev 
Avelskommittén har möte den 18.6. Då beslutas om den slutliga innehållet i 
uppfödarbrevet som distribueras i samband med att DNA listorna skickas ut.  

 
• Mentalgruppen 

- MH i Enköping är bokat till den 14.9 och finns ute för anmälan. 
- En digital föreläsning med Jeanette Hedman kommer att äga rum den 2.10, 
kvällstid. 
- Digitala uppfödarmöten kommer att anordnas för att ta upp frågeställningar 
från den enkät som presenterades hösten 2023. Då kommer man även att ge 
information om och diskutera variationsdiagram för respektive färg från BPH 
samt egenskapsvärden MH data för hundar födda 1994 – 2022. Preliminära 
datum är den 17 respektive 22 oktober.  

 
• Hälsogruppen – inget att rapportera 

 
§8 Medlemstidningen  

Frida håller på att håller att skriva om Cupen och Josefine om lägret.  
 
§9 Information från SSPK           

Maria rapporterade att det händer mycket inom SSPK. En hel del nya grupper har 
bildats bl a en uppfödargrupp som kommer att anordna uppfödarmöten och arbeta 
med mentorskap. Tanken är att erfarna uppfödare skulle kunna fungera som mentorer 
för nya uppfödare. Man ska även försöka få fram fler personer som kan utföra 
exteriörbeskrivningar.  

 
SSPK håller på att ta fram ett nytt, modernare register, Reduca, där man kan lägga in 
protokoll, uppfödarregister, medlemslistor och många andra dokument.  

 
Avelskommittén inom SSPK kommer att anordna tre avelskonferenser på olika håll i 
landet.  

 
§10  Förrådet 

Vi har vuxit ut ur vårt förråd och vi behöver hitta ett större. Minst 8 kvm på lämplig 
plats i Mälardalen. Alla funderar till nästa gång. 



 
§11 Publicering på Facebook, ansvarig        

Beslöts att Åsa Larsson lägger ut erfoderlig information på FB som kommer från 
personer utanför styrelsen.  

 
§12 Övriga frågor 

Segersjödagarna i Örebro 24-25.8 är en stor hästtävling. SSPK har en monter där och de 
vill gärna att DSR också är representerade, lörd och/eller sönd 10 – 17. Det går även bra 
med ett par timmar. De ser gärna att vi visar en hund ”in action”, t ex rallylydnad, 
nosework eller liknande. Beslöts att vi lägger ut detta på FB och frågar om någon 
medlem kan tänka sig att åka dit och representera DSR.  

 
§13 Nästa möte 

Torsdag den 5 september kl 19.00 
 
Vid protokollet: 
 
 
Kerstin Hägglund 
 
Mötesordförande     Justerare 
 
 
Frida Tjernberg      Corinne Palm Kullberg 

 
 
  


